

# RCEME GEMRC

## Cpl Mitchell Brown

Après 8 années de services envers les Forces armées canadiennes (FAC) et le Corps du Génie électrique et mécanique royal canadien (GEMRC), Cpl Brown prendra sa retraite le 11 mai, 2023.

Le cpl Brown s'est enrôlé en janvier 2015. Il a terminé son DP1 en 2016 et a ensuite été affecté au 5 CDSG, Tech Services, où il a complété son DP1.2. Après avoir complété son DP2 en Mars 2018, il a été affecté au 4 Rég (GS) où il a eu l'occasion de participer au contingent canadien de la Marche des 4 jours de Nijmegen. En 2019, le cpl Brown a été sélectionné pour rejoindre le CSOR où il a travaillé pendant deux ans. Il a ensuite été affecté au JTF2 en 2021 et a été envoyé sur l'Op Impact pendant 6 mois dès son arrivée.

À la retraite, le cpl Brown aimera passer du temps avec sa famille tout en travaillant avec le MDN dans la fonction publique au campus de Carling.

Une cérémonie de départ dans la dignité (DDD) aura lieu le 2 mai 2023 chez le Cheshire Cat Pub. Veuillez confirmer votre présence et envoyer vos anecdotes, messages, et photos à [Nathan.Griffiths@forces.gc.ca](mailto:Nathan.Griffiths@forces.gc.ca) APT le 2 mai 2023.



## Cpl Mitchell Brown

After 8 years of service with the Canadian Armed Forces (CAF) and The Corps of Royal Canadian Electrical and Mechanical Engineers (RCEME), Cpl Brown will retire on 11 May, 2023.

Cpl Brown enlisted in January, 2015. He completed his DP1 in 2016 and was then posted to 5 CDSG, Tech Services where he completed his DP1.2 package. Upon completion of his DP2 in March 2018, he was then posted to 4 Regt (GS) where he was given the opportunity to take part in the Canadian Contingent of the Nijmegen 4 Day March. In 2019 Cpl Brown was selected to join CSOR where he worked for 2 years. He was then posted to JTF2 in 2021 and was sent on Op Impact for 6 months upon arrival.

Upon retirement, Cpl Brown will enjoy spending time with his family while working with DND in the Public Service at Carling Campus.

A Depart With Dignity (DWD) ceremony will be held on the 2 May 2023 at the Cheshire Cat Pub. Please confirm your attendance and send your stories, messages, and photos to Nathan Griffiths at [Nathan.Griffiths@forces.gc.ca](mailto:Nathan.Griffiths@forces.gc.ca) NLT 2 May 2023.



Arte et Marte